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Zápis č. 2/2023 
zo zasadnutia Výkonného výboru Bratislavského tenisového zväzu (Vv BTZ)  

dňa 9. 11. 2023 
 

Čas začiatku zasadnutia: 10:00 hod.     Čas ukončenia zasadnutia: 13:00 hod. 
Miesto: Bratislava, NTC 
 
Prítomní členovia VV BTZ :  Ing. Mojmír Mihal, Jana Chobotová Jamrichová, JUDr. Radomíra Zrubáková, Ing. Martin 
Búlik, Ing. Mário Popovič, Ján Lörinčík 
Prizvaní : Ing. Jana Siebenstichová 
Počet prítomných členov: 6 z 6 
Celkom 6 hlasov rozhodujúcich, v prípade rovnosti hlasov rozhoduje hlas predsedu.  
Zasadnutie je uznášaniaschopné 
               
Program zasadnutia:  

 

1) Vyhodnotenie mimoriadneho Valného zhromaždenia BTZ 

2) Informácia o preberaní sekretariátu BTZ 

3) Voľba podpredsedu BTZ (navrhovaný kandidát Radka Zrubáková) 

4) Schválenie zástupcov BTZ do Výkonného výboru STZ 

5) Informácia o Zmluve medzi STZ a BTZ na rok 2024 a jej schválenie 

6) Informácia o stave termínovej listiny na rok 2024 

7) Schválenie rozpisu na HMR 2024 

8) Diskusia o úlohách a smerovaní BTZ 

9) Rôzne 

Zoznam podkladov k jednotlivým bodom programu:    

K bodu 6 : 
Prehľad pridelených podujatí BTZ do TL 2024 

K bodu 7 : 
Návrh rozpisu na HM BTZ na rok 2024 

 

K bodu 1 : Vyhodnotenie mimoriadneho Valného zhromaždenia BTZ 

M. Mihal skonštatoval, že mimoriadne VZ BTZ prebehlo v kľudnej atmosfére a poďakoval všetkým za podporu 

a ochotu spolupodieľať sa na nastolení transparentného, pokojného fungovania celého Bratislavského regiónu, bez 

osočovania a vyhrocovania nálad s cieľom konštruktívnych rozhovorov a činností podporujúcich tenisové aktivity 

v regióne. 

 

K bodu 2 : Informácia o preberaní BTZ 

M. Mihal informoval o stave a priebehu preberania BTZ od predchádzajúceho predsedu. Aktuálny zostatok na účtoch 

bol 11,85 € a 32,23 €, v pokladni 8,71 € a okrem toho neuhradené faktúry v sume cca 6 000 € a zmluvy v plnení do 

konca roku 2023. Pán Miklušičák síce odovzdal účtovnú uzávierku ku dňu odovzdávania, ale jej správnosť nebolo 

možné overiť, nakoľko účtovníctvo za druhý polrok 2023 nebolo vedené, nespracované účtenky boli poskytnuté 

nezotriedené a nezaúčtované v euroobale. Navyše po prebratí účtov v Slov. sporiteľni bolo evidentné, že niektoré 

výbery z účtu neboli ničím podložené a evidentne neoprávnené. K celkovému vyhodnoteniu a prípadnému vyvodeniu 

dôsledkov bude možné pristúpiť až po spracovaní dostupných dokladov, ktoré aktuálne prevzal p. Sihelník 

z ekonomického úseku STZ. 

Funkciu sekretára BTZ bude dočasne zastrešovať predseda M. Mihal s odborno-konzultačnou pomocou p. 

Siebenstichovej.  

 

K bodu 3 : Voľba podpredsedu BTZ 

Navrhovaný kandidát JUDr. Radomíra Zrubáková 



2  

 

Vv BTZ schvaľuje za podpredsedu BTZ JUDr. Radomíru Zrubákovú. 

Výsledok hlasovania : Za: 6 hlasov  Proti : 0  Zdržali sa : 0  Nehlasovali : 0  

 

K bodu 4 : schválenie zástupcov BTZ do Vv STZ  

Navrhovaní kandidáti: JUDr. Radomíra Zrubáková a Mária Kolimárová 

 

Vv BTZ schvaľuje za zástupcov BTZ do Vv STZ JUDr. Radomíru Zrubákovú a Máriu Kolimárovú  

Výsledok hlasovania : Za: 6 hlasov  Proti : 0  Zdržali sa : 0  Nehlasovali : 0  

 

K bodu 5 : Informácia o zmluve medzi STZ a BTZ na rok 2024 a jej schválenie 

Informoval M. Mihal. Potrebné postupne prekonzultovať úlohy vyplývajúce zo zmluvy, načrtol svoje vízie ako sa toho 

zhostiť a ako nastaviť plnenie jednotlivých úloh 

J. Lorinčík – navrhol vytvoriť reprezentačné tímy BTZ s výhľadom na prezidentský pohár. Zabezpečovať ich pravidelné 

stretnutia pod gesciou BTZ. Zistiť záujem, oboznámiť sa s prácou v kluboch, vypočuť ich názory. 

M.Mihal - iniciovať vytvorenie tímov BTZ v kategóriách deti do 10r., ml. žiactvo, st. žiactvo a organizovať pravidelné 

konzultačno zápasové stretnutia pre trénerov a hráčov 

 

Úloha členom VV: do konca novembra zaslať návrhy hráčov do jednotlivých tímov BTZ. Z nich sa následne zostaví 
výber tímov v jednotlivých kategóriách na odsúhlasenie 

Vv BTZ schvaľuje podpísanie zmluvy so STZ 

Výsledok hlasovania : Za: 6 hlasov  Proti : 0  Zdržali sa : 0  Nehlasovali : 0  

 

K bodu 6 : Informácia o stave termínovej listiny na rok 2024 

J. Siebenstichová  - informovala o ukončení spracovania TL za BTZ. Celkovo prejavilo záujem o organizovanie 

turnajov iba 12 klubov BTZ, ostatné neprejavili záujem. Nakoľko zmena predsedníctva BTZ prebehla tesne pred 

tvorbou TL, stretnutia sekretárov sa zúčastnil nový predseda M. Mihal. Nakoľko ešte nebol zorientovaný, 

prípravu prevzala Z. Šuhajová, za čo jej patrí veľká vďaka.  

VV berie na vedomie :  

Informáciu o stave TL 2024 za BTZ  

 

K bodu 7 :  Schválenie rozpisu na HM BTZ 2024 

J.Siebenstichová – tohto roku sa prvý krát organizujú aj HM pre deti do 10r., bol vytvorený iba 1 rozpis zahŕňajúci 

všetky kategórie. 

BTZ poveruje delegátov na jednotlivé HM BTZ (deti – Mihal, ml.ž. – Búlik, st.ž. – Mihal, dorast – Siebenstich, muži – 

Popovič, ženy – Mihal), menovite budú uvedení v zozname organizačné výbory. Nakoľko v minulosti, ceny 

v jednotlivých kategóriách boli veľmi rozdielne, VV BTZ sa rozhodol zabezpečiť poháre , medaile a diplomy vo vlastnej 

réžii, náklady budú hradené z dotácie na HM BR 2024. 

Úloha:  

- zabezpečiť poháre, medaile a diplomy na HM BTZ 
- upozorniť mailom kluby, že nové HM BTZ deti do 10r. už 2.12., prihlášky kvôli akceptácii 

VV schvaľuje Rozpis na HM BTZ 2024 

Výsledok hlasovania : Za: 6 hlasov  Proti : 0  Zdržali sa : 0  Nehlasovali : 0  

 

K bodu 8 : Diskusia o úlohách a smerovaní BTZ 

Členovia Vv BTZ sa zhodli na nasledovnom: 

- Nutnosť transparentného vedenia a spracovávania všetkých náležitostí ohľadom BTZ, tak aby bol 

zabezpečený predovšetkým plynulý chod športovej činnosti klubov a hráčov.  

- Neakceptovať vedomé porušovanie predpisov, viac komunikovať a informovať o zmenách, aby nedochádzalo 

k zbytočným chybám a nedorozumeniam. 

- V záujme včasného a dôsledného informovania sa bude využívať existujúca oficiálna stránka BTZ pod 

stránkou STZ.  
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- Rozpracovaná marketingová webová stránka predchádzajúceho vedenia nebude ďalej podporovaná, nakoľko 

nie je ani objasnené jej financovanie a spravovanie. 

- Nakoľko facebooková stránka BTZ spravovaná doteraz p. Miklušičákom je jeho osobná, nemôže byť 

považovaná za oficiálnu platformu BTZ a p. Miklušičák nemá právo používať ani názov Bratislavský tenisový 

zväz, preto ho VV BTZ vyzýva k nepoužívaniu tohto názvu vo svojich mediálnych aktivitách. 

- Potrebné pouvažovať na vytvorení oficiálneho FB a Instagram. Potrebné nájsť niekoho na ich spravovanie 

- Používať pôvodné logo BTZ, prípadne časom vytvoriť úplne nové, nakoľko nie sú k dispozícii podklady k logu 

vytvorenom predchádzajúcim vedením. 

 

Vv BTZ schvaľuje dočasné navrátenie sa k pôvodnému logu BTZ a doporučuje zabezpečiť vytvorenie nového loga. 

Výsledok hlasovania : Za: 6 hlasov  Proti : 0  Zdržali sa : 0  Nehlasovali : 0  

 

K bodu 9 : Rôzne 

J. Lorincik – inšpirovať deti stretnutiami s legendami, hviezdami. Zorganizovať stretnutia s reprezentantmi. 

M. Búlik – veľmi sa zhoršilo správanie detí na turnajoch, apelovať na rozhodcov, aby k tomu neboli ľahostajní 

R. Zrubáková – pretrváva problém s nedostatkom rozhodcov vyššej kategórie, zvážiť možnosť rozhodovania najvyššej 

triedy aj B licencii, zabezpečiť, aby pri trénerských licenciách absolvovali aj rozhodcovskú, tréneri by mali ovládať aj 

základnú rozhodcovskú činnosť. 

M.Mihal – vzhľadom na mínusový stav účtu BTZ vyzýva všetkých k hľadaniu sponzorov, provízia v rámci zabezpečenia 

zmluvy možná 

Všetci členovia sa zhodli, že po skúsenostiach z družstiev detí, nakoľko sa rozmohli podvody s fiktívnymi hráčmi, 

navrhujú aj v detskom DC a FC požadovať fotografie. 

 

Vv berie na vedomie a poveruje zástupcov BTZ prekonzultovať na nasledujúcom VV STZ problematiku rozhodcov 

a požiadavky fotografií aj v regionálnych kolách detského DC a FC 

 

 

V Bratislave, dňa 9. 11. 2024  

 

 

Zapísala:  Jana Siebenstichová 

Za správnosť: Mojmír Mihal, predseda BTZ 


